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Mitt navn er Øyvind Børven, rektor, Akademiet VGS Fredrikstad. Visjon og tanker bak hvorfor vi 
digitaliserer i den enkelte skoler må bli tydeligere.  

Etter covid forsøkte vi å kjøre digitale lærebøker fra VG1 til VG3. For mye distraksjoner, var 
erfaringen. Vi scoret lavt på elevundersøkelsen på læringskultur. Jeg spurte lærerne hva skal til for at 
det skal bli bedre. De sa fysiske lærebøker og kladdebøker - vekk med mac-en. Vi testet det, og det 
fungerte kjempebra for læring. Mac-en blir fort en distraksjon, selv for høyt selvregulerte elever. 
Læringsresultatene er opplevd bedre nå. Naturfagslæreren sa han lå to mnd foran forventet 
progresjon i januar.  

Tankene bak må bli tydeligere. 


